

ADDITION OF SIGNATURE SPECIMEN [ONLY APPLICABLE TO CERTIFICATE OF AUTHORIZATION (“CA”) OR E-SIGNATURE ACCOUNT]

新增簽名式樣指示 (只適用於經信息認證或電子簽署流程開立的帳戶)

- To
致
- Everbright Securities Investment Services (HK) Limited (“EBSISHK”) 光大證券投資服務 (香港) 有限公司
 - Everbright Securities Digital Finance (HK) Limited (“EBSDFHK”) 光大證券數碼金融 (香港) 有限公司
 - CES Forex (HK) Limited (“CESFXHK”) 光證外匯 (香港) 有限公司
 - CES Commodities (HK) Limited (“CESCHK”) 光證期貨 (香港) 有限公司

(Please tick where applicable 請勾選適用的地方)

I, the undersigned, hereby request to add my signature specimen for the below account.

本人，即以下簽署客戶，申請於以下帳戶新增本人的簽名式樣。

Account Number: 帳戶編號：	
Name of the account holder: 帳戶持有人名稱：	
Identity Document Type of the account holder: 帳戶持有人文件類別：	
Identity Card or Passport No. of the account holder: 帳戶持有人身份證或護照號碼：	
Signature of the account holder#: 帳戶持有人簽署：	
Date: 日期：	

CERTIFICATION 核證

I and a *Justice of the Peace/ branch manager of a licensed bank/ lawyer (practicing)/ certified public accountant (practicing)/ notary public/ person acting on behalf of the affiliate of licensed corporation of EBSI Group# # named below/ EBSI group staff (excluding wealth managers)/ SFC licensed or registered person accredited to the intermediary named below. I hereby certified that on the date below, this ADDITION OF SIGNATURE SPECIMEN form (ONLY APPLICABLE TO CA OR E-SIGNATURE ACCOUNT) was executed and signed by the account holder named in this ADDITION OF SIGNATURE SPECIMEN form (ONLY APPLICABLE TO CA OR E-SIGNATURE ACCOUNT) [who had been previously identified by production of the original of his/ her Identity Card or Passport (detail above) to me] in my presence.

本人乃*太平紳士/ 持牌銀行分行經理/ 執業律師/ 執業會計師/ 公證人/ 代表光大證券國際集團持牌法團的聯繫人士的人士/ 光大證券國際集團# #的公司之僱員 (除了客戶經理)/ 隸屬以下所指名之中介團體之證監會持牌或註冊人士。本人現證實：於以下所寫的日期當日，本新增簽名式樣指示 (只適用於經信息認證或電子簽署流程開立的帳戶) 表格乃由本新增簽名式樣指示 (只適用於經信息認證或電子簽署流程開立的帳戶) 表格所指名的帳戶持有人申請及簽名 (其身份已根據並向本人出示之身份證或護照(詳見上方)正本作核實) 。

* Please delete as appropriate 請刪去不適用者

Signature of the certifier/ EBSI Group Staff: 證明人/ 光大證券國際集團僱員簽署:	
---	--

Name of the certifier/ EBSI Group Staff (please print): 證明人/ 光大證券國際集團僱員姓名(正楷):	
Title/ position of certifier/ EBSI Group Staff (please print): 證明人/ 光大證券國際集團僱員銜頭/ 部門職位 (正楷):	
CE No. or relevant registration number of the certifier (if applicable): 證明人之中央編號或相關註冊編號(如適用):	
Name and CE No. of the intermediary or name of affiliate to which the certifier is accredited/ act on behalf of (if applicable): 證明人所隸屬或代表之中介團體名稱及中央編號或聯繫公司名稱 (如適用):	
Date: 日期:	

Please note this form and relevant certified document should be submitted to our company in person or by registered mail to: Everbright Securities International, 28/F, Lee Garden One, 33 Hysan Avenue, Causeway Bay, Hong Kong (Attn.: Operations Department – Customer Service Team).

請注意，此表格及有關核證文件需親身交回本公司，或郵遞(需掛號)至：香港銅鑼灣希慎道33號利園一期28樓光大證券國際營運部客戶服務組收。

The above signature shall be recorded as the latest signature specimen for the Account and all other accounts held by the account holder with EBSI Group. The account Holder agrees and authorizes EBSI Group to update the relevant records accordingly.

此簽署將被記錄為本帳戶及帳戶持有人在光大證券國際集團的其他所有帳戶的最新簽署樣式。帳戶持有人同意及授權光大證券國際集團根據此更新其相關紀錄。

"EBSI Group" refers to China Everbright Securities International Company Limited and its subsidiaries and associated companies, collectively referred to as "Everbright Securities International".

「光大證券國際集團」指中國光大證券國際有限公司及其附屬公司及關聯公司，統稱「光大證券國際」。

For Office Use Only 只供內部使用

Document verified by:	Input by:	Checked By:
Date:	Date:	Date:

Version: Nov 2022